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Rada Gminy Biała Podlaska 
Protokół 

XIII sesja Rady Gminy Biała Podlaska w dniu 2025-05-08 
Miejsce posiedzenia: zespół dworsko-parkowy w Grabanowie z siedzibą w Wilczynie 31 
Obrady rozpoczęto 2025-05-08 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 11:37 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Abramowski 
2. Dariusz Gromadzki 
3. Maciej Hawryluk 
4. Bartłomiej Koszołko 
5. Ilona Łupawka 
6. Marcin Onisiewicz 
7. Justyna Paszkiewicz 
8. Marta Piotrowska 
9. Dariusz Plażuk 
10. Mieczysław Popławski 
11. Marek Sawczuk 
12. Dawid Skraburski 
13. Tomasz Stępniewski 
14. Tomasz Wołowik 
15. Tomasz Zazula 
  

Oraz: 

1. Konrad Gąsiorowski – Wójt Gminy Biała Podlaska 
2. Mariusz Trzeciak – Sekretarz Gminy 
3. Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy 
4. Agnieszka Borodijuk – Dyrektor GOK 
5. Marlena Makaruk – Kierownik GOPS 
6. Janusz Hodun – Prezes GZK 
7. Renata Krokos – Kierownik ref. Podatków i Opłat 
8. Arkadiusz Drąg – kierownik ref. Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
9. Katarzyna Strycharz – kierownik referatu Inwestycji i Drogownictwa 
10. Łukasz Szubiczuk – Zastępca Nadleśniczego Biała Podlaska 
11. Media lokalne 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy – pan Maciej Hawryluk otworzył XIII sesję Rady Gminy Biała Podlaska IX 
kadencji, przywitał radnych, Wójta Gminy wraz z kierownictwem oraz gości przybyłych na sesję. 
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Głos zabrał Wójt Gminy – poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego Antoniego Sosidko - radnego 
w latach 2014-2018. 

Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, 
co stanowi wymagane quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący zauważył, że radni mają proponowany porządek obrad na urządzeniach. Zaproponował, 
aby na prośbę Nadleśniczego pkt 5 „Sprawozdanie z działalności Nadleśnictwa Biała Podlaska” przesunąć  
przed wolnymi wnioskami, czyli jako pkt 16. Zapytał czy ktoś jeszcze chce złożyć wniosek o zmianę porządku 
obrad. Sekretarz Gminy – pan Mariusz Trzeciak poprosił o wprowadzenie pkt 5. Sprawozdanie z  realizacji 
„Programu współpracy Gminy Biała Podlaska z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2024”.  

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad ze zmianami i 
przeszedł do głosowania nad wprowadzeniem zmian w porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie zmienionego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu w biurze rady oraz 
opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Biała Podlaska. Dodał, że nie wpłynęły 
żadne uwagi i wnioski, w związku z czym poddał go pod głosowanie w przedstawionym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych. 

Wobec braku interpelacji Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5. Sprawozdanie z realizacji "Programu współpracy Gminy Biała Podlaska z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024". 
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Sekretarz Gminy – pan Mariusz Trzeciak pokrótce przedstawił sprawozdanie z realizacji programu 
współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi. Zaznaczył, że gmina przyznała następujące dotacje: 

Strefa upowszechniania i wspierania kultury: 
1. Oferta Stowarzyszenia „Tradycja i Współczesność” zawierająca wniosek o dotację 

w kwocie 15 000,00 zł dotycząca zadania pn. „Wakacyjny klub odkrywców” – pkt 8/10, 
dofinansowanie w kwocie 15 000,00 zł. 

Strefa upowszechniania i wspierania kultury fizycznej: 
1. Oferta Stowarzyszenia Rozwoju Rakowisk zawierająca wniosek o dotację w kwocie 

7 000,00 zł dotycząca zadania pn. „Sport, zabawa oraz gry - festyn sportowo-rekreacyjny” – pkt 
8/10, dofinansowanie w kwocie 7 000,00 zł. 

2. Oferta Stowarzyszenia Przyjaciół Styrzyńca zawierająca wniosek o dotację w kwocie 8 000,00 zł 
dotycząca zadania pn. „Rodzinnie, zdrowo, na sportowo” – pkt 9/10, dofinansowanie w kwocie 
8 000,00 zł 

Dodał, że pełne sprawozdanie zostanie radnym przesłane na maila. 

6. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności jednostek organizacyjnych gminy oraz poszczególnych 
referatów, wymienił najważniejsze wydarzenia z życia gminy, omówił spotkania i uroczystości, w których 
uczestniczył reprezentując urząd i mieszkańców.  Omówił postępy realizacji inwestycji gminnych. Zachęcił 
do wzięcia udziału w rywalizacji o Rowerową Stolicę Polski. 

7. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o udziale w wydarzeniach organizowanych przez gminę, a także 
Miasto Biała Podlaska. Poinformował również o zorganizowaniu spotkania z sołtysami ze swojego okręgu i 
dyżurach w urzędzie gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczenia dotacji oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dla publicznych i niepublicznych podmiotów 
oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Projekt uchwały przedstawiła pani Monika Parchomiuk. Zaznaczyła, że w związku ze zmianą przepisów 
prawa zmieniły się zasady finansowania zadań oświatowych samorządu. Przedstawiła zmiany: 
dotychczasową subwencję oświatową zastąpiono potrzebami oświatowymi oraz zmieniono zasady 
naliczania tych środków finansowych. Wysokość przekazywanych potrzeb oświatowych uzależniono nie 
tylko od rodzaju niepełnosprawności dzieci ale także od liczby godzin zajęć z dziećmi niepełnosprawnymi. 
Nowy sposób naliczania środków finansowych warunkuje zasady naliczania i wysokości dotacji dla 
publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych. Dodała, że Komisja Oświaty pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczenia dotacji oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dla publicznych i niepublicznych podmiotów 
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oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Biała Podlaska (dz. nr 939 Grabanów). 

Projekt uchwały omówił pan Arkadiusz Drąg. Wyjaśnił, że przedmiotem uchwały jest sprzedaż działki nr 939 
w Grabanowie o pow. 0,0845 ha. Dodał, że działka objęta jest miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego. Zaznaczył, że na sprzedaż w/w nieruchomości zostanie ogłoszony przetarg, a Komisja 
Rolna, Infrastruktury i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnego z tamtego okręgu - Tomasza Wołowika czy popiera sprzedaż 
w/w działki. 

Radny Tomasz Wołowik poinformował, że jako radny z tego rejonu jest na tak, a jako Przewodniczący 
Komisji Rolnej, Infrastruktury i Ochrony Środowiska dodał, że komisja była w terenie i przychyliła się do 
propozycji zbycia działki. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Biała 
Podlaska (dz. nr 939 Grabanów). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Biała Podlaska (dz. nr 674 Czosnówka). 

Projekt uchwały omówił pan Arkadiusz Drąg. Poinformował, że przedmiotem uchwały jest sprzedaż działki 
nr 674 o pow. 0,6641 ha w Czosnówce. Dodał, że jest to nieruchomość rolna  nie objęta miejscowym 
planem zagospodarowania przestrzennego, a o jej zakup zwróciła się z wnioskiem osoba prywatna. 
Zaznaczył, że sprzedaż odbędzie się w formie przetargu, a opinia Komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnego Jarosława Abramowskiego czy popiera tą uchwałę. 

Radny Jarosław Abramowski potwierdził. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Biała Podlaska (dz. nr 674 Czosnówka). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Biała Podlaska (dz. nr 35/5 Czosnówka). 

Projekt uchwały omówił również pan Arkadiusz Drąg. Poinformował, że przedmiotem tej uchwały jest 
zbycie działki nr 35/5 o pow. 0,0252 ha w Czosnówce. Dodał, że jest to część pozostałości z drogi i będzie 
zbywana na polepszenie warunków zagospodarowania działek sąsiednich.  

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnego Jarosława Abramowskiego o zaopiniowanie uchwały. 
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Radny Jarosław Abramowski odpowiedział, że jest za sprzedażą niniejszej działki. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Biała Podlaska (dz. nr 35/5 Czosnówka). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobów Gminy Biała 
Podlaska (dz. nr 124/11 Sławacinek Stary). 

Projekt uchwały przedstawił również pan Arkadiusz Drąg. Zauważył, że przedmiotem uchwały jest działka 
nr 124/11 o pow. 0,3064 ha położona w Sławacinku Starym. Dodał, że planowany jest zakup niniejszej 
działki pod budowę strażnicy OSP, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnej Ilony Łupawki w sprawie zaopiniowania uchwały. 

Radna Ilona Łupawka zaznaczyła, że działka jest bardzo potrzebna pod budowę centrum pożarniczego, a 
budynek ma być wyposażony w schron – jedyny w gminie. Dodała, że OSP jest prężnie działającą jednostką 
ratującą życie i mienie, działa również młodzieżowa drużyna pożarnicza i nie mieszczą się  w remizie, a nie 
ma możliwości jej rozbudowy. Poprosiła o przyjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał jaki jest koszt zakupu tej działki.  

Wójt Gminy odparł, że ostateczny koszt określi operat, natomiast on sam dotarł do właścicieli 
nieruchomości i negocjował cenę. Dodał, że obok jest supermarket Dino i metr działki pod sklep kosztował 
400 zł, natomiast wstępna cena działki pod remizę wynosi poniżej 200 zł – 185 czy 190 zł. 

Przewodniczący zapytał o powierzchnię działki. 

Pana Arkadiusz Drąg przypomniał, że jest to 3064 m2. 
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Pan Maciej Hawryluk – Przewodniczący Rady zaznaczył, że bardzo podoba mu się pomysł budowy nowej 
remizy, a właściwie centrum szkoleniowego ze schronem, a lokalizacja jest świetna. Dodał, że popiera tą 
inicjatywę. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobów Gminy Biała 
Podlaska (dz. nr 124/11 Sławacinek Stary). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Biała Podlaska. 

Projekt uchwały omówił pan Arkadiusz Drąg. Poinformował, że poprzednia uchwała regulująca te kwesƟe 
podjęta była w 2011 r., więc należy zaktualizować jej zapisy. Zgłosił autopoprawkę polegającą na 
wykreśleniu z rozdziału 4 ust 2 i 3 z §8. Dodał, że była omawiana na Komisji Rolnej, Infrastruktury i Ochrony 
Środowiska oraz na Komisji Budżetu i Finansów, obie komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o opinię do Przewodniczącego Komisji Rolnej, Infrastruktury i 
Ochrony Środowiska. 

Radny Tomasz Wołowik poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 
Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie 
opracowania dokumentacji technicznej na budowę drogi dla rowerów w ciągu drogi wojewódzkiej nr 811 
Sarnaki-Konstantynów-Biała Podlaska na odcinku od km ok. 33+540 w m. Hrud – skrzyżowanie z drogą 
gminną nr 100326L do km ok. 35+328 (początek drogi dla pieszych i rowerów) w m. Cicibór Mały. 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy. Przypomniał, że uchwałą była głosowana na sesji 1 kwietnia, od 
tamtej pory został wyłoniony wykonawca i zmieniła się kwota zadania – została trochę podwyższona, i w 
związku z tym nastąpiła konieczność ponownego podjęcia uchwały. Dodał, że z zakresu uchwały nic się nie 
zmienia poza kwotą. 

Radny Tomasz Zazula poprosił o przyjęcie uchwały, ponieważ jest to droga o bardzo dużym natężeniu ruchu, 
a wybudowanie ścieżki rowerowej przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie 
opracowania dokumentacji technicznej na budowę drogi dla rowerów w ciągu drogi wojewódzkiej nr 811 
Sarnaki-Konstantynów-Biała Podlaska na odcinku od km ok. 33+540 w m. Hrud – skrzyżowanie z drogą 
gminną nr 100326L do km ok. 35+328 (początek drogi dla pieszych i rowerów) w m. Cicibór Mały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na 2025 rok. 
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Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy – pani Agata Olichwirowicz. Zaznaczyła, że radni otrzymali 
materiały w przewidzianym terminie, a autopoprawki zostały omówione na komisjach. Dodała, że w ślad 
za uchwałą w sprawie udzielenie pomocy rzeczowej dla województwa, należy ująć te same kwoty w 
uchwale budżetowej. Pokrótce przedstawiła zmiany budżetu wynikające z decyzji Wojewody Lubelskiego, 
poinformowała o zwiększeniu planu o 7.370 zł na transport do i z lokali wyborczych w trakcie I tury 
wyborów. Przedstawiła kwoty po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Projekt uchwały omówiła pani Agata Olichwirowicz. Zaznaczyła, że w ślad za zmianami budżetu 
zweryfikowane i zaktualizowane zostały dochody i wydatki roku bieżącego, natomiast w roku 2026 
wprowadzono aktualizację kwoty związanej z realizacją programu Sportowa Polska. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

17. Sprawozdanie z działalności Nadleśnictwa Biała Podlaska. 

Zastępca Nadleśniczego – pan Łukasz Szubiczuk przedstawił sprawozdanie z działalności Nadleśnictwa Biała 
Podlaska odnośnie wykonania planu za 2024 r i planów na 2025 rok. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Dariusz Plażuk zwrócił się do Prezesa Zarządu GZK Janusz Hoduna o doposażenie w potrzebny sprzęt 
„brygady szybkiego reagowania”. 

Wójt odniósł się do sugesƟi radnego, poinformował, że budowany jest już hangar, w którym będzie można 
składować sprzęt, póki co - nie ma gdzie go składować. Dodał, że GZK  będzie systematycznie doposażany. 

Radny Bartłomiej Koszołko zaproponował, aby na kolejną sesję zaprosić leśniczego z powiatu, ponieważ 
jest wiele pytań odnośnie drzew znajdujących się w pasach drogowych i ich wycinki w pasach dróg 
gruntowych. 

Radny Tomasz Wołowik zaprosił na Gminny Dzień Dziecka, poprosił o zgłaszanie drużyn do gry w siatkówkę 
o puchar sołtysa. 

Wójt Gminy oraz Przewodniczący Rady Gminy zaapelowali, aby w ramach programu Rowerowa Stolica 
Polski, przyjechać na imprezę rowerem. 

19. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim 
za udział i zamknął obrady XIII sesji IX kadencji Rady Gminy Biała Podlaska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Biała Podlaska 

Maciej Hawryluk 

 

Przygotowała: Maja Fila 


